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 טוב חברים, שלום לכולם. אנחנו פותחים את  ל העירייה:"שלמה שילה, מנכ

 במשרדי העירייה.  18:45בשעה  13.3.17מן המניין ביום פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה 

 שלום בן משה,

 כן.שלום בן משה, ראש העיר: 

 בנגה? ל העירייה:"שלמה שילה, מנכ

 מה? מ ראש העיר: "מס/בן ציון בית אור, 

 אתה פה? מיכאל?ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 כן. ראש העיר:  מיכאל מלמד, סגן

 אדמוני? אבטליון איננו, סיגל? ה: ל העיריי"שלמה שילה, מנכ

 כן. ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 עומר שכטר? עדי אביני? ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 כן.עדי אביני, חבר מועצה: 

 משה סיני? ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 כן. משה סיני, חבר מועצה: 

 עומר רצון? ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 כן. ר מועצה: עומר רצון, חב

 אביבה? ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 כן.אביבה שקד, חברת מועצה: 

 אלכס?ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 כן.ביץ, חבר מועצה: נואלכס קפלו

 חנוך לא נמצא ועוזי לא נמצא. רזי אחרק?ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 כן.רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 וכחים בנוסף שלמה שילה מנכ"ל העירייה, רחבעם חיים נ ל העירייה:"שלמה שילה, מנכ

 הגזבר, פרומה היועצת המשפטית ומשה כהן מבקר העירייה.

 שני חברי מועצת העיר הודיעו שהם לא מגיעים, זה חנוך  שלום בן משה, ראש העיר:

 ואבטליון. 
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 ילותבקשה של חברי המועצה: עומר רצון, אלכס קפלונוביץ ורזיאל אחרק לדון בפע .1
 גורמי חוץ בתגבור בבתיה"ס העל יסודי_________________________________

 

 . הנושא הראשון שעל סדר היום זה בקשה של חברי או קייל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 ביץ ורזיאל אחרק לדון בפעילות גורמי חוץ בתגבור בבתי נוולאלכס קפ ,המועצה עומר רצון

 לנושא הזה סיגל שיינמן, בבקשה.  היסודיים. תתייחסהעל ספר 

 ... להתייחס?ראש העיר: גניתסיגל שיינמן, ס

 את יכולה להגיד כמה מילים שאת רוצה להתייחס או  ל העירייה:"שלמה שילה, מנכ

 את לא רוצה להתייחס. 

 )מדברים ביחד(

 טוב. ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 ה, דקה. נכון. דקה, דקה, דקה. רגע, דקה, דקה. דקה, דק שלום בן משה, ראש העיר: 

 רגע, רגע, דקה. דקה, דקה. אנחנו בעקבות הדיון הנהלה שיהיה כאן אני הצעתי שהדיון הזה 

 לא יתקיים היום מכיוון שלא הגענו לכדי בירור סופי של העניין, ובעוד שבועיים מהיום אחרי 

 ללים לעתיד. מכיוון שמדובר שיבוצע תחקיר יסודי של העניין הזה נקבע דיון. נקבע את הכ

 . אין עוד באמת מושג עכשיו כרגע מה היה. אין גם אפשרות כרגע 2009-על משהו שהיה ב

 בלוח זמנים קצר לתחקר אותו, לכן אני ביקשתי מהיועץ המשפטי לקבל את כל הנתונים, 

 ים לבדוק את העניין. יכול להיות שנמנה מישהו נוסף שיחקור את זה. בעוד שבועיים ימ

 אנחנו נביא את העניין הזה לדיון במועצה במידה וההנהלה ואותם חברי הנהלה יחליטו שהם 

 רוצים להביא את זה למועצה ונקבע את הכללים מחדש, מי יכול לפעול, איזה סוג של 

 פעילות, האם הוא עושה את זה במסגרת כזו או במסגרת אחרת. על פני הדברים נראה 

 לא שלמים. אני לא רוצה להגיד תהליך לא תקין או משהו, זה לא שהדברים שנעשו בעבר הם 

 יהיה רציני מצידי. זה לא שלם, זה לא מושלם. יש הרבה מאוד פרצות בתוך התהליך שנעשה 

 אז בזמנו.

 אז מה כרגע חסר בשביל הדיון? נתונים?שקד, חברת מועצה:  אביבה
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 מי קבע את זה, מה היו  חסר נתונים מה היה בדיוק, שלום בן משה, ראש העיר:

 הקריטריונים, מי אישר אותם וכולי וכולי. לכן אני מציע באמת ש, זה דיון, זה דיון חשוב 

 ובר כרגע בקבוצה שנקראת, חברה ואני בכוונה לא רוצה עכשיו לדון לגופו של עניין כי מד

 קראת תלם. אני לא יודע אם היא חברה או שהיא מורשה חתימה וכולי.שנ

 עוסק מורשה.ראש העיר:  סגנית יינמן,סיגל ש

 עוסק מורשה. דקה, דקה. ולכן אני ביקשתי ואני ברשותכם לא  שלום בן משה, ראש העיר:

 מתכוון לדון בזה עכשיו. בעוד שבועיים,

 אז מי בודק? מי בודק?אביבה שקד, חברת מועצה: 

 ל הנתונים מאגף אני ביקשתי מהיועץ המשפטי, היא תקבל את כ שלום בן משה, ראש העיר:

 החינוך, מה היה בזמנו. תעשה בדיקה. אם היא תצליח להגיע לחקר העניין הזה, אם לא 

 תגיד לי, נראה איך אפשר לעזור כדי להגיע לחקר העניין הזה. זהו. בבקשה.

 שלום, אבל אני חייב התייחסות היות והעלינו את הנושא הזה, אני,  עומר רצון, חבר מועצה:

 זיאל גם ירצה להרחיב. מה שחשוב בתהליך הזה זה שוב, אני מאוד מכבד אלכס ואולי ר

 וחושב שוועדי ההורים בהתנדבות עושים את העבודה שלהם ועושים אותה נאמנה ובאמת 

 באים ממקום טוב ומשקיעים ממרצם ומזמנם החופשי. אנחנו מבחינתנו מה שהעלינו את 

 ו משהו כלפי ועד העובדים אלא אנחנו זה, באמת, וחלילה אנחנו, אין לנו שום טענה א

 בהחלט חשוב לנו ההיסטוריה של הדברים והעבר. אני לא חושב שגוף עירוני יכול לבוא 

 להגיד שמע, לא יודע מה היה בעבר אבל מהיום והלאה בוא נראה מה יש מהיום והלאה. 

 נו דורשים עכשיו, זה ממקום של לעשות את הדברים טוב יותר. זה מה שאנחנו רוצים ואנח

 את זה. אם גם יש הסכם, רוצים לראות את ההסכם הזה. אם אין הסכם שיגידו שאין 

 הסכם. אני חושב שזה חשוב לציבור לא פחות מ, שלום, ואנחנו עוסקים בחינוך. זה החינוך, 

 מערכת החינוך של ילדינו. פתאום אני שם לב לאיזשהו סוג של אדישות, כמובן לא מצידך 

 מהנושאים בדגל של החינוך שאומרים בוא נראה מפה והלאה. אני רוצה אלא אדישות 

 לראות את כל התהליך מה הוא קורה כי זה הילדים שלנו.

 בסדר. רזי, בבקשה.  שלום בן משה, ראש העיר:

 טוב, אני, אני רוצה להגיד משהו בקטע הזה של תלם. אני, אני רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 כמו שלא הכרתי את הסיפור של ההיטל השבחה, לא הכרתי את הסיפור הזה

 לא, לא ... שלום בן משה, ראש העיר: 
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 אמר. רגע, שנייה. תן לי, לא מתייחס. אני מדבר על מה שהוא רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 בבקשה.  שלום בן משה, ראש העיר:

 תן לי. רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 ושים דיון. התייחסות, בבקשה.רק קצר, כי לא ע שלום בן משה, ראש העיר:

 שהי שיטת התנהלות שעושים ואחר כך בוא נבדוק מה ויש פה איזרזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 לא היה בסדר. עכשיו, אם אני כפוליטיקאי הייתי עושה את זה, כל המנגנונים ואנשי 

 ד תן, יבדוק ניגויהמקצוע היו קמים, אסור, לא חוקי. אני רק מנסה להביא מישהו שי

 עניינים, הלכת, באת. פה מדברים על תלם, שמדברים שהוא שכן של אחת מהעובדות 

 הבכירות של אגף חינוך. מדברים על זה, אני לא מבין מה יש לבדוק. היה מכרז?

 נכון.משתתף בדיון: 

 יצא מכרז? מה יש לעשות בדיקות.רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 ם אתה דוחה את הדיון הזה בוא גם תדחה את לא, שלום. אביץ, חבר מועצה: נואלכס קפלו

 .2סעיף 

 )מדברים ביחד(

 הבן אדם לא נמצא פה, אתה אומר דברים שהם לא ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 ראויים, הם לא אחראיים. אמרו וכתבו, וואלה. אז זה אומר שזה נכון? אז זה אומר ש,

 סיגל, יש הסכם, משתתף בדיון: 

 )מדברים ביחד(

 סיימת? אל תפריעי לי. יאל אחרק, חבר מועצה: רז

 רזי, רזי,ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 אני מדבר, אל תפריעי לי.רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 רזי,ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 אל תפריעי, מספיק.משתתף בדיון: 

 א פה? מה זה?אתה מוציא דיבתו של בן אדם שלא נמצראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 אני אגיד ... לציבור,רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 )מדברים ביחד(

 שלום, תכבד את זה שנתת לה חודש ואחרי חודש היא לא נתנה  עומר רצון, חבר מועצה:

 תשובות. אחרי חודש. 

 רגע, רגע. לא דיון. שנייה. על המהות.רזיאל אחרק, חבר מועצה: 
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 אמרנו שלא יהיה דיון.סליחה.  שלום בן משה, ראש העיר:

 לא יהיה דיון, רק על המהות.רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 תעירו הערה ובזה נסיים. בבקשה.  שלום בן משה, ראש העיר:

 כי אלי נמצא פה. אם הוא לא היה פונה אלי לא הייתי יודע רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 מהסיפור הזה. הוא כתב שיש קשר לגברת,

 ה. לכאורה.לכאורמשתתף בדיון: 

 לכאורה. לכאורה הוא כתב שהיא שכנה שלו,רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 לכאורה.משתתף בדיון: 

 ... וזה מסמך שהתפרסם אצל כל חברי הוועדה,רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 במדיה החברתית.משתתף בדיון: 

 אבל זה אומר שזה נכון?ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 רגע, שנייה. שנייה. במדיה החברתית.ה: רזיאל אחרק, חבר מועצ

 את בדקת?משתתף בדיון: 

 )מדברים ביחד(

 כן, כן בדקתי.ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 תנו לי לסיים רגע.רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 רגע.שלום בן משה, ראש העיר: 

 נבדקו  עכשיו, כל המנגנונים וכל הפנסים נבדקו וכל האזהרותרזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 והדרג המקצועי, גם היועץ המשפטי שאני מאוד מכבד אותם, מישהו היה צריך להגיד 

 תוציאו אותם מבית הספר. מה זה מדיניות, לא מדיניות. יש חבר'ה, דגל אדום. תעצרו, 

 חוקים במדינת ישראל. יש חוק מכרזים,

 . לא, לא, לא, סליחה, סליחה, סליחה. סליחהום בן משה, ראש העיר: של

 יש מכרז או אין מכרז? חבר'ה, אין ספק שיכול לעבוד עם רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 העירייה ללא מכרז או הצעות מחיר כדין. מה שקרה כאן,

 יצא מכרז ויש הסכם חתום ...משתתף בדיון: 

 נכנס ספק שאני בטוח שלאף אחד מאיתנו אין שום דבר נגדו אבל רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 , אני חושב שראש העיר ביקש פה בישיבת הנהלה שתוך שבוע, מהיועצת אני חושב

 המשפטית,

 הוא אמר שבועיים.משתתף בדיון: 
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 שבועיים? אה, ...רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 לא, הוא הכניס עוד גורם,משתתף בדיון: 

 עוד שבוע, בסדר. מצידי לאשר אפילו יועץ חיצוני. יש פה,רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 יש פה את מבקר העירייה,תתף בדיון: מש

 משפטן, שיעשה את הביקורת הזו. למה? שנפיק לקחים להבא. רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 ומי שעשה את הטעות, הגיע הזמן שמישהו פה ישלם. אני צריך לשלם,

 אם נעשה טעות.ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 רגע, אם נעשה טעות.רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 אם נעשתה טעות.שתתף בדיון: מ

 אם נעשתה טעות, יפה.ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 שנים. 5תקשיבו טוב. אנחנו עומדים לבחירה כל רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 נכון.ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 גורמי המקצוע, אנחנו צריכים להעמיד אותם לבחירה כל שנה. רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 י שלא עשה משהו טוב ולא מתקן צריך ללכת הביתה, אחרת אני לא אבחר. אני רוצה לבוא מ

 לציבור שלי ולהגיד לו אדוני, שלחת אותי לשמור על הקופה הציבורית, שלחת אותי לדאוג 

 ל. לא יכול להיות ש,ולך, שלחת אותי הכ

 רזי, אתה צודק.משתתף בדיון: 

 יות, לא יכול להיות, ואני אגע עוד פעם בהיטל לא יכול להרזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 השבחה והיום היה דיון בנושא הזה, ואני אעדכן אתכם אחר כך. אני אכנס ישיבה מיוחדת 

 שבוע הבא בנושא הזה. הדרג המקצועי צריך להבין דבר אחד. הוא צריך להיות השומר ראש, 

 ... לא צריך אף אחד שיבוא שומרי הסף. לבוא ולהגיד חברים, זה לא בסדר. לא צריך את 

 ידליק את התאורה. צריך לבוא להגיד חבר'ה, פוליטיקאי, אני לא מפחד ממך, יש להם הגנה. 

 מהמועצה. לא קל  אחוז 80גם היועץ המשפטי וגם הגזבר. הם בשביל להזיז אותם צריך 

 ה, אני סור ופאת הכוח לצעוק בקול מה מותר מה א להזיז אותם. בגלל זה המחוקק נתן להם

 לא אגיד נכשלו אבל התעלמו. למה, אם לא היינו מעלים את זה לישיבת מליאה, לא היינו 

 מבקשים את זה אנחנו, זה לא היה קורה.

 זה השערה שאתה משער,ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס
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 סליחה, סליחה. אני רוצה לומר משהו, מכיוון שזה בפרוטוקול, שלום בן משה, ראש העיר:

 אז אני גם רוצה לומר משהו.ראש העיר:  גניתל שיינמן, ססיג

 תרשי לי שנייה. אחרי שתשמעי יכול להיות שלא ...  שלום בן משה, ראש העיר:

 .או קייראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 אני רוצה להסתייג מהדברים שנאמרו כאן, אפילו שנאמרו  שלום בן משה, ראש העיר:

 שום בדיקה לגבי קרבה כזו או אחרת. זה לא ראוי,לכאורה. אין שום, כרגע, 

 ציטטתי את מה שהיה כתוב.רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 עזוב. לא ראוי להזכיר שם של מישהו, שלום בן משה, ראש העיר:

 מהדברים שהם כותבים לא ראוי. אחוז 90ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 זכיר שם של מישהו כזה או אחר שלא לא ראוי, לא ראוי לה שלום בן משה, ראש העיר:

 נמצא כאן ולכן, סליחה, אלי, סליחה. אלי סליחה.

 שלום, אבל מותר להגיד לבדוק את זה. שלום, למה אני צריך רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 לחשוש?

 )מדברים ביחד(

 יבדק, סליחה. אמרתי שאולי, סליחה, אמרתי, יאמרתי ש שלום בן משה, ראש העיר:

 זה הסתיים העניין. את רוצה להגיד משהו?סליחה. ב

 כן. אני רוצה,אביבה שקד, חברת מועצה: 

 דקה, דקה. דקה, דקה. דקה.  שלום בן משה, ראש העיר:

 את יכולה רגע לחכות ותגיבי ... אני אבקש שני דברים. אחד, אביבה שקד, חברת מועצה: 

 אני,מאחר וגם צביאלי נמצא פה, חברים, וזה הועלה על ידו, אז 

 )מדברים ביחד(

 בבקשה. שלום בן משה, ראש העיר:

 אני רוצה, אני חושבת שראוי,אביבה שקד, חברת מועצה: 

 רגע, רגע. סליחה. שלום בן משה, ראש העיר:

 ראוי לצרף לבדיקה של הסיפור של תלם גם את הנושא של אביבה שקד, חברת מועצה: 

 קה שצביאלי זכה בו וגם כאן לתחקר מקום בלב והנושא של הפרויקט העירוני של המתמטי

 ולראות מי החברות שהתמודדו במכרז, בסדר? כלומר לעשות את זה לגבי שני המקרים 

 האלה. גם לגבי מקום בלב ולפחות כדי באמת לנקות, צביאלי פנה אלי ואכן,

 צביאלי לא קיבל שום טובת הנאה. משתתף בדיון: 
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 ה, לא, לא, לא. רגע, רגע. סליח  שלום בן משה, ראש העיר:

 מה שהוא אומר זה שאגף החינוך קיבל טובת הנאה. אתה   ראש העיר: גניתסיגל שיינמן, ס

 מבין?

 סליחה, סליחה,  שלום בן משה, ראש העיר:

 ה.יאתה מבין? איזה שערורי ראש העיר: גניתסיגל שיינמן, ס

 ותך החוצה. אני צביאלי, אם אתה תגיד עוד משהו אני אוציא א שלום בן משה, ראש העיר:

 מבקש ממך. אתה יכול רק להקשיב, אף מילה.

 ראש העיר, אתה הבנת אותי מה ביקשתי?אביבה שקד, חברת מועצה: 

 אני ... מצוין. שלום בן משה, ראש העיר: 

 דבר שני,אביבה שקד, חברת מועצה: 

 הבנתי. שלום בן משה, ראש העיר: 

 לציין, אמר כאן רזי שאף גורם בעירייה לא  דבר שני, אני חייבתאביבה שקד, חברת מועצה: 

 מקבל כלום בלי מכרז. אני רוצה להזכיר לכם שבדיון על המינהלת, כששאלתי האם עשו 

 מכרז או הצעות מחיר ליועצים, אמרה היועצת המשפטית שלפי החוק הרשות המקומית לא 

 חייבת.

 גם במקום בלב קיבלת תשובה ואת ...משתתף בדיון: 

 חד()מדברים בי

 פה היועצת המשפטית, פה פרומה לא נותנת חוות דעת על תלם. אז צביאלי, משתתף בדיון: 

 מה שלפי החוק.אביבה שקד, חברת מועצה: 

 על צביאלי ניתנה חוות דעת משפטית. על צביאלי ומקום בלב.משתתף בדיון: 

 )מדברים ביחד(

 שלום, אני מתעקש להגיד את זה. משתתף בדיון: 

 תרשה לי שנייה, ראש העיר: שלום בן משה,

 מקום בלב ניתנה חוות דעת משפטית בנוגע לצביאלי.  משתתף בדיון:

 תקשיב, שלום בן משה, ראש העיר:

 פה יועצת משפטית פרומה עדיין לא נותנת תשובה.משתתף בדיון: 

 דקה, דקה. שלום בן משה, ראש העיר:

 ם, חלילה.כי היא צריכה לבדוק. בצדק, אני לא מאשימשתתף בדיון: 

 היא ביקשה לבדוק, שלום בן משה, ראש העיר:
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 זה ההבדל, אביבה.משתתף בדיון: 

 )מדברים ביחד(

 דקה. תהיה חוות דעת, אפשר להציג. אני רוצה לומר משהו,  שלום בן משה, ראש העיר:

 דקה, דקה. אני רוצה לומר משהו עם הסתייגות כללית ול... כרגע התייחסויות עכשיו כרגע. 

 נאמר כרגע כאן לגבי הדרג המקצועי, מה שנאמר לגבי הדרג המקצועי. נכון, הדרג מה ש

 המקצועי, הדרג המקצועי, לעשות את העבודה שלו ולקבל את כל הכלים כדי לעשות את 

 העבודה שלו נאמנה. מה שנאמר כאן זה לא, אני, זה שאני עכשיו אם אני לא מגיב כאילו אני 

 אמון וזה, יש לי הבעת אמון מלאה בדרג המקצועי, בדרג עכשיו יש לי איזה הבעת אי 

 המקצועי. גם בגזבר וגם ביועצת המשפטית. אחד. שתיים, מה שנאמר כאן, ממנו משתמע 

 עכשיו כרגע טענה כלפי, טענה מוקדמת כלפי אגף החינוך שלא עשה את עבודתו נאמנה, לא 

 ישובי וועד יורים. ועד ההורים המקובל עלי וזה נעשה אחרי הבדיקה. שתיים, לגבי ועד הה

 ההורים שבכל בית ספר עושה פעילויות נרחבות כדי לשפר את המצב של בית הספר.

 לשפר, למה? המצב לא טוב.רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 לא, שלום בן משה, ראש העיר: 

 אה,רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 כדי לשפר, דקה.שלום בן משה, ראש העיר: 

 זה לא בא מהמקום של לשפר. זה בא,ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 דקה, רגע. נו. תפסיקו להיתפס לשוליים. ועד ההורים משתף  שלום בן משה, ראש העיר: 

 פעולה, מתערב, מערב עם מנהלת בית הספר בכל דבר ועניין. תורם מכספו, הורים תורמים 

 הייתה יוזמה של בתי  מכספם. מספיק שאגיד לכם את הנושא הזה של המחשוב שאם לא

 הספר בגוונים וביובל של המחשבים הניידים, זה לא היה מתבצע. זה נעשה על ידם. גם עד 

 היום הם משלמים, הם משלמים מכספם, משלמים מכספם. בעבר הם גם מימנו את הנושא 

 של התיקונים הטכניים ולקחנו את זה מהם. בעבר עשו גם דברים נוספים.

 ג אוויר.מיזומשתתף בדיון: 

 מיזוג אוויר. לכן אני מברך ומעודד, נמצאים פה יושב ראש ועד  שלום בן משה, ראש העיר:

 שובי, נמצא פה ועד ההורים של בגין, נמצאת פה ועד ההורים של יובל ונמצא, יההורים הי

 אתה ועד ההורים של איזה ישוב? של איזה בית ספר אתה?

 של בית אריה.משתתף בדיון: 

 אה, בית אריה. לא, אני רואה אותך בכל מקום אני כבר ה, ראש העיר: שלום בן מש
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 התבלבלתי עכשיו כרגע. כן. דקה, דקה. יושב ראש ועד ההורים,

 שלום, בשבילך בית הקשת.משתתף בדיון: 

 יושב ראש של ועד, מינהלת של, מינהלת בית ה, יפה, כן. שנבחר  שלום בן משה, ראש העיר:

 ומעורה, נמצא פה ונמצא שם. כל הכבוד. ולכן, ולכן, ולכן הפעילות  כדת וכדין. הוא מעורב

 שלכם, אני אומר לכם את זה מכיוון שאם משתמע, אפילו במשתמע שיש פה טענה שאתם 

 עושים, אין שום טענה. נהפוך הוא. אני רוצה לעודד אתכם להמשיך לגלות פעילות. צריך 

 ם לא, יש כללים שצריך להגיד לכם.שהפעילות שלכם תהיה על פי מיטב הבנתכם, וא

 במינהל תקין.משתתף בדיון: 

 אתם לא מופקדים כרגע על המינהל, על החוק והמשפט. אתם  שלום בן משה, ראש העיר:

 תיזמו מה שיותר פעילויות. אנחנו צריכים לדאוג שאם יש כרגע, נניח פעולה שאתם אמורים 

 תנו להגיד לכם. חובתנו, לא חובתכם. אתם לעשות והיא עלולה לסטות ממינהל תקין, זה חוב

 תיזמו מה שיותר. 

 מה חדש?משתתף בדיון: 

 שלום, איך הם הפכו להיות ה, איך הם הפכו להיות, שלום, הכתובת  עומר רצון, חבר מועצה:

 מרכזית, עד עכשיו לא הבנתי.

 לא, לא. שלום בן משה, ראש העיר: 

 רכזית פתאום בכל השיח הזה?איך הם הכתובת המעומר רצון, חבר מועצה: 

 הם לא כתובת מרכזית.  שלום בן משה, ראש העיר:

 הם עושים מעל ומעבר. עומר רצון, חבר מועצה:

 הלאה.  שלום בן משה, ראש העיר:

 )מדברים ביחד(

 ים את הבדיקה לא, לא. דקה, דקה. כשנסיים, שרון, כשנסי שלום בן משה, ראש העיר:

 שיבה הזאת, מכיוון שאתם חלק מהעניין. אתם לא אזרח רגיל, תכם ובינעשה דיון, נזמין א

 אתם מייצגים ישות מסוימת, תקבלו כמובן את ה,

 אז עוד שבועיים יש ישיבת מועצה, ראש העיר? עוד שבועיים?אביבה שקד, חברת מועצה: 

 בעוד שבועיים תסתיים הבדיקה. שלום בן משה, ראש העיר:

 יים הבדיקה.אה, תסתאביבה שקד, חברת מועצה: 

 . נושא הבא. בבקשה. הנושא הבא. כן.רבותיידקה,  שלום בן משה, ראש העיר:
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 )מדברים ביחד(

 אמרתי בצורה ברורה. פרומה, אני אתן לך להגיב בפעם הבאה, : שלום בן משה, ראש העיר

 אחרי שתסיימי את הבדיקה. אני אמרתי, אני אמרתי בצורה ברורה שיש לי אמון מלא בך. 

 ים ביחד()מדבר

 היועצת המשפטית מבקשת לדבר,  משתתף בדיון:

 נתתי לה. פרומה, פרומה. פרומה,  שלום בן משה, ראש העיר:

 היא לא הולכת להגיד משהו נגדך.משתתף בדיון: 

 את לא מסתפקת במה שאני אמרתי? לא מסתפקת במה שאני  שלום בן משה, ראש העיר:

 אמרתי?

 לא. אני רוצה להגיב. ה: עירייהש "ד פרומה פורת, יועמ"עו

 בבקשה, אז תגיבי בקיצור נמרץ. בבקשה. כן. שלום בן משה, ראש העיר:

 עוץ המשפטי ימהדברים שנאמרו עולה, כביכול, הי : עירייההש "ד פרומה פורת, יועמ"עו

 היה מודע, אישר את כל מה שקרה והתפיסה כאן של התפקיד של היועץ המשפטי שהוא 

 ם ובכל דיון של העירייה, לעקוב, לבלוש, לחפש ואז לראות מה קורה. צריך להיות בכל מקו

 אז זה לא התפקיד של יועץ משפטי. יועץ משפטי, א', אם משהו מונח בפני, אני בודקת, 

 , אין התקשרות עברה דרכי? הפעילות הזאת שהתקיימה, אגב, לא או קייואתה יודע את זה, 

 ? אז צריך או קייאמרו. ההליכים שנעשו נעשו, מול העירייה. הדברים נאמרו, הדברים נ

 לבדוק אותם. התבקשנו לבדוק. נבדוק, ניתן חוות דעת וצריך להחליט מה עושים גם מפה 

 ואילך. אלה שני הדברים, אבל לבוא ולומר שהדרג המקצועי מעלים עיניים כשנוח לו ונוהג 

 לא, לגבי המתנ"ס כך ולגבי, אלה דברים פשוט שאין להם בסיס והם

 פרומה, כן. אלו העובדות. עומר רצון, חבר מועצה:

 שלום, אני חייב להגיב,משתתף בדיון: 

 לא, לא, לא, לא. רגע, עומר,  שלום בן משה, ראש העיר:

 )מדברים ביחד(

 יש הסכם או אין הסכם?משתתף בדיון: 

 מה יש?  עירייה: הש "ד פרומה פורת, יועמ"עו

 ?הסכם או אין הסכם ן:משתתף בדיו

 עם מה? עם העירייה? אין. עירייה: הש "ד פרומה פורת, יועמ"עו

 אה, אין הסכם עם העירייה. משתתף בדיון: 
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 לא, אבל אף פעם לא היה. זה בדיוק העניין.  עירייה: הש "ד פרומה פורת, יועמ"עו

 אין שם שום קשר בינינו לבין החברה. מה זה,

 )מדברים ביחד(

 ם, אני חייב לתת התייחסות,שלו  עומר רצון, חבר מועצה:

 קיבלת התייחסות. שלום בן משה, ראש העיר:

 וזה  2010-רגע, לדבריה של פרומה. היא קיבלה, הובא לידיעתה ב  עומר רצון, חבר מועצה:

 חתום.

 עומר, עומר. קיבלת התייחסות.  שלום בן משה, ראש העיר:

 ... הובא לידיעתה ודרג מקצועי זה גם עומר רצון, חבר מועצה:

 )מדברים ביחד(

 הגבת לעניין הזה, שלום בן משה, ראש העיר:

 היא קיבלה חתימה, הובא לידיעתה. 2010-וב עומר רצון, חבר מועצה:

 בדק, סליחה. ברגע יבדק וימצא, סליחה. ברגע שייברגע שזה י שלום בן משה, ראש העיר:

 בדק, סליחה. בזה הסתיים העניין, סליחה. הלאה. הנושא הבא. ישי
 

 1החלטה מס' 
 בקשה של חברי המועצה: עומר רצון, אלכס קפלונוביץ ורזיאל : שבסדר היום 1סעיף 

  באויושוב הנושא ייבדק  –אחרק לדון בפעילות גורמי חוץ בתגבור בבתיה"ס העל יסודי 
 לדיון עם קביעת כללים מחדש בישיבת ההנהלה.

 

 הנושא הבא. שלום בן משה, ראש העיר:

 

 אישור מינוי לירון שליש כעוזרת סגנית ראש העיר סיגל שיינמן  .2
 במקום בועז צנדרשיקר_____________________________

 

 . אישור מינוי לירון שליש כעוזרת 2אנחנו עוברים לנושא ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 קר.יסגנית ראש העיר סיגל שיינמן במקום בועז צנדרש

 )מדברים ביחד(

 רגע, סליחה.  משה, ראש העיר:  שלום בן

 מדובר באותה משרה, שנייה. מדובר באותה משרה שכבר ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 אישרנו לבחור אחר, שירד מהפרק.
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 איפה הוא? משתתף בדיון: 

 מדובר,ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 רגע, רגע.שלום בן משה, ראש העיר: 

 משכר מנכ"ל כעוזר לסגנית ראש  אחוז 40עד  30 מדוברל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 העיר. 

 אני לא מבין איפה,משתתף בדיון: 

 )מדברים ביחד(

 הוא היה כזה טוב, לאיפה הוא נעלם?עומר רצון, חבר מועצה: 

 פרומה, מה רצית להגיד?שלום בן משה, ראש העיר: 

 א נעלם?המקצועי הזה כל כך שהוא פוליטי עכשיו הועומר רצון, חבר מועצה: 

 רגע, רגע.שלום בן משה, ראש העיר: 

 משכר  אחוז 30-40זה אישור העסקה, ... שאומר  עירייה: הש "ד פרומה פורת, יועמ"עו

 מנכ"ל.

 כמה מילים. התגידי עליל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 בבקשה.שלום בן משה, ראש העיר: 

 לירון. היא,ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 לא, אבל תגידי קודם כל מה קרה עם הבחור הזה?ראש העיר:  שלום בן משה,

 לא קרה שום דבר. ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 )מדברים ביחד(

 אבל שאלנו אותה, תן לה לתת תשובה. שלום בן משה, ראש העיר: 

 אחר כך ראיתי אותו אחרי יום עם מרצ. שתגיד שזה פוליטי. זה לא עומר רצון, חבר מועצה: 

 ה, מותר לה על פי החוק. מותר לה עוזר, מותר לה יועץ על פי החוק אבל תפסיקו, בוש

 תפסיקו לספר סיפורים. תגידו. אני רוצה עוזר שיהיה פוליטי, יהיה מה שהוא רוצה.

 תן לה להשיב.שלום בן משה, ראש העיר: 

 נאמר שהוא הכי מקצועי.עומר רצון, חבר מועצה: 

 ה לתת תשובה.תן לשלום בן משה, ראש העיר: 

 כנראה שזה היה התפקיד,ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 )מדברים ביחד(
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 כנראה שזה מה שאתה עשית כעוזר. ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 את יודעת מה, כל כך חיכיתי לזה, סיגל. אני ממש. תאמיני לי, מזל עומר רצון, חבר מועצה: 

 מוך מאוד. נמוך.שההערכה היא לא ממך. מזל שההערכה, נ

 העוזרת שאני רוצה, ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 שלום, היא השוותה אותי כשהייתי עוזר. הייתי גאה בכל פעילות עומר רצון, חבר מועצה: 

 שעשיתי ותרמתי לעיר לא פחות ממך.

 בבקשה.שלום בן משה, ראש העיר: 

 ובלי, לא כמוך עם השכר שלך.עומר רצון, חבר מועצה: 

 בבקשה.לום בן משה, ראש העיר: ש

 שאני לא אפתח גם דברים אישיים, כדאי לך.עומר רצון, חבר מועצה: 

 ל.ואתה יכול לפתוח הכראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 כדאי לך. עומר רצון, חבר מועצה: 

 )מדברים ביחד(

 עומר, אתה יכול לפתוח.ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 כי דאגו לך, עד הסוף דאגו לך.ה: עומר רצון, חבר מועצ

 ל יכול לפתוח.ועומר, אתה הכראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 תכבדי קצת כי בכל המרץ, הנה את עכשיו שמה אז תכבדי את עומר רצון, חבר מועצה: 

 עצמך. בשכר. אם לא היית מקבלת משכורת לא היית נכנסת לקואליציה. תגידי את זה 

 לציבור.

 עומר, סליחה.ראש העיר:  גנית, ססיגל שיינמן

 אנחנו העדפנו בהתנדבות.עומר רצון, חבר מועצה: 

 .או קייאה. ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 תתפלאי, תתפלאי. עומר רצון, חבר מועצה: 

 .או קייראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 חוצפה. לא, היא אומרת העוזר שם, עומר רצון, חבר מועצה: 

 אני שמעתי מה שהיא אמרה.שה, ראש העיר: שלום בן מ

 הלוואי ו... שאת מכירה בראש העין,עומר רצון, חבר מועצה: 

 )מדברים ביחד(

 תגידי כמה מילים לגבי הבחור. מותר.שלום בן משה, ראש העיר: 
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 בחורה. ראש העיר: יגל שיינמן, סגנית ס

 )מדברים ביחד(

 בקשת. סליחה. סליחה, אני מראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 .רבותיי, רבותיישלום בן משה, ראש העיר: 

 אני החלטתי שאני רוצה בחורה. בחורה, ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 לירון שליש, מתאימה לי יותר. 

 רגע, רגע. שלום בן משה, ראש העיר: 

 מה זה, עומר רצון, חבר מועצה: 

 ככה. עוזר אישי זו בחירה אישית. שנייה, בואו נגידראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 למה, לפני חודשיים זה לא היה בחירה אישית?ביץ, חבר מועצה: נואלכס קפלו

 זה משרת אמון,ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 פרומה, זה חוקי להגיד אם זה אישה או גבר?עומר רצון, חבר מועצה: 

 ני רוצה.לא, אני רוצה. סליחה. אראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 אה, לא הבנתי איך אמרת, אישה, גבר. לא הבנתי.עומר רצון, חבר מועצה: 

 לא, אני רוצה.ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 לפני שבועיים רצית גבר עכשיו את רוצה אישה? עוד שבועיים מה עומר רצון, חבר מועצה: 

 תרצי?

 זה משרת אמון שלי. מה  מה אכפת לך מה אני רוצה?ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 אכפת לך? מה אכפת לך? אני, זה משרת אמון שלי ואני מבקשת להחליף את בועז שהוא על 

 הכיפאק, אין לי שום דבר נגדו. לירון יותר מתאימה לי, בזה נגמר העניין.

 רגע, הוא התחיל לעבוד?עומר רצון, חבר מועצה: 

 ם,הוא עבד שבועייראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 ואת מפטרת אותו אחרי שבועיים?עומר רצון, חבר מועצה: 

 אני, כן. כן.ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 אבל לפני חודש אמרת שהוא הכי טוב.עומר רצון, חבר מועצה: 

 מה זה משנה? מה זה משנה?ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 פשות. אני רוצה רק להבין את אנחנו רוצים, שלום, תקשיב. יש נעומר רצון, חבר מועצה: 

 התהליך. אין בעיה, אם אתה רוצה בובה נרים את היד, נוריד את היד, נהיה כל היום בובות.

 כן, כן.שלום בן משה, ראש העיר: 
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 בא לפני חודשיים, אני התנגדתי, דרך אגב. ייאמר לזכותם, גם עומר רצון, חבר מועצה: 

 מרו לנו מקצועי, אמרנו זה פוליטי. שיגידו זה פוליטי. אביבה, גם סיני, גם אלכס התנגדנו. א

 עכשיו היא אומרת זה לא גבר, אני רוצה בחורה. עוד שבועיים היא תחליט אני רוצה גבר.

 סליחה,ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 עוד חודש היא תגיד אני רוצה בחורה.עומר רצון, חבר מועצה: 

 מש לא זה. סליחה,זה מראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 )מדברים ביחד(

 עכשיו למה לפטר אותו? מסכן, אולי הוא עזב דברים אחרים. עומר רצון, חבר מועצה: 

 תעסיקו אותו בעירייה, חבל.

 עומר, עומר. אתה מוכן לשתוק רגע, שנייה? שלום בן משה, ראש העיר: 

 כן.עומר רצון, חבר מועצה: 

 כל, אני רוצה להסתייג ממה שאמרת. יכול להיות  תקשיב. קודםשלום בן משה, ראש העיר: 

 שזה משתמע, את אמרת במשתמע שיכול להיות מובן שאת מעדיפה לקבל אישה על,

 לא, ממש לא.ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 זה היה נשמע ככה.משתתף בדיון: 

 .או קייאה, ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 כרגע כך.את אמרת שלום בן משה, ראש העיר: 

 )מדברים ביחד(

 דקה, דקה. אז קודם כל, אני בטוח שאת לא מתכוונת לזה. זה שלום בן משה, ראש העיר: 

 כמובן לא מקובל להגיד,

 תקשיבו. זה כל,ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 תני לי שנייה. תני לי.שלום בן משה, ראש העיר: 

 ,שלום, אני יודעתראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 תני לי. מכיוון שזה נאמר לפרוטוקול,שלום בן משה, ראש העיר: 

 אבל לא משנה מה שאני אגיד זה יתפסו אותי,ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 לא, אבל את אמרת, אני רוצה להבהיר לפרוטוקול שאת לא שלום בן משה, ראש העיר: 

 מתכוונת כרגע שאת מעדיפה בחורה ולא בחור.
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 לא, ממש לא.ראש העיר:  גניתססיגל שיינמן, 

 ל. הלאה.ו. גמרנו, זה הכאו קיי שלום בן משה, ראש העיר:

 זה מותר לי, זאת משרת אמון.ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 משרת אמון, כן.שלום בן משה, ראש העיר: 

 ל.ווזה הכראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 וב.עכשיו זה נשמע יותר טעומר רצון, חבר מועצה: 

 יופי.ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 בסדר גמור.שלום בן משה, ראש העיר: 

 מעולה.ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 . אני רוצה להעלות להצבעה את המועמדת של רבותייטוב, שלום בן משה, ראש העיר: 

 סקים סיגל. זה משרת אמון ובמשרת אמון עוסקים גם בנושאים פוליטיים, זה לא סודי. עו

 בנושאים מקצועיים ולא צריך רגע לספר סיפורים. הלאה. הלאה.

 אנחנו מעלים את, ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 )מדברים ביחד(

 עד  30-אנחנו מעלים להצבעה את ההעסקה של לירון שליש בל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 משכר מנכ"ל. אחוז 40

 הביא את זה להנהלה? שלום, אתה לא מעדיף שלום, אנחנו, אתה לא רוצה למשתתף בדיון: 

 להביא להנהלה לדון בזה?

 לא, לא. עזוב, זה לא דיון ...שלום בן משה, ראש העיר: 

 חברים, די. שלום אמר כן, בנגה צעק בעד. מיכאל?ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 בעד. ראש העיר: גןמיכאל מלמד, ס

 אדמוני?ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 בעד. דמוני, חבר מועצה:יעקב א

 אבטליון איננו. סיגל?ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 בעד.  :ראש העיר גניתסיגל שיינמן, ס

 מה, את בעד? משתתף בדיון:

 עומר שכטר?ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 בעד.עומר שכטר, חבר מועצה: 

 רזי?ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ
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 בעד.רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 עדי?ל העירייה: "ה שילה, מנכשלמ

 בעד.עדי אביני, חבר מועצה: 

 סיני?ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 נגד.משה סיני, חבר מועצה: 

 עומר רצון? ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 אני נמנע. עומר רצון, חבר מועצה: 

 אביבה?ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 : נגד.חברת מועצה ,אביבה שקד

 ד()מדברים ביח

 אלכס?ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 נמנע.ביץ, חבר מועצה: נואלכס קפלו

 חנוך איננו, עוזי איננו.ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 עומר, למה נגד?רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 ע. העדפתי להיות נמנע. אני יותר נגד מנגד.נאני לא נגד. אני נמעומר רצון, חבר מועצה: 

 )מדברים ביחד(
 

 2לטה מס' הח
 : מליאת המועצה מאשרת ברוב קולות מינוי לירון שליש כעוזרת שבסדר היום 2סעיף 

 סגנית ראש העיר סיגל שיינמן במקום בועז צנדרשיקר.
 

 ( שלום בן משה, בן ציון בית אור, מיכאל מלמד, יעקב אדמוני, סיגל שיינמן, 8) בעד:
 עומר שכטר, רזיאל אחרק, עדי אביני.

 ה סיני, אביבה שקד.( מש2: )נגד
 ( עומר רצון, אלכס קפלונוביץ2: )יםנמנע

 

 דקה, דקה. לא השתנה כלום.שלום בן משה, ראש העיר: 

 )מדברים ביחד(

 הנושא הבא, הלאה. סליחה, שלום בן משה, ראש העיר: 

 שלום, תן לו לדבר,משתתף בדיון: 

 )מדברים ביחד(

 שאמרת? אתה רוצה לחזור על מהשלום בן משה, ראש העיר: 

 כן.משתתף בדיון: 
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 אתה לא חייב, אגב.שלום בן משה, ראש העיר: 

 אתם לא זוכרים מה אמרתי?משתתף בדיון: 

 לא, לא. שאלתי, אתה רוצה לחזור על מה שאמרת? אתה לא שלום בן משה, ראש העיר: 

 חייב, אתה רוצה בבקשה תגיד למה אתה נגד.

 )מדברים ביחד(

 .או קיי, טובשלום בן משה, ראש העיר: 

 
 כמפורט: 18/1/17אישור המלצת ועדת שמות בפרוטוקול מתאריך    .3

המלצה לשנות ל"נופרים" כי חורש אין שם ולעומת זאת בקצה  - שכונת חורשים
 המגרש יש שלולית חורף עם צמחי מים ונופרים.

הרחובות הפנימים יקראו בשמות: פלג, אשד, אפיק, מעיין, אגם, נחשול, לוטוס, 
 ה.אדוו

השכונה תקרא שכונת "נופרים". הרחוב הראשי המחבר את רחוב  - החלטת הוועדה
יהושע בן נון למרכז השכונה יקרא הרב עובדיה יוסף וירשם בשלט הראשון לציון בין 

 ______________________________________________________השניים...

 

 , ברשותכם. הלאה. אישור המלצת 3 חברים, נעבור לנושאל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 . ראש העיר, אולי תציג בבקשה את השמות ואת 18.1.17ועדת השמות בפרוטוקול מתאריך 

 ה,

 מה זה? מה זה?משתתף בדיון: 

 שמות של רחובות,ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 ועדת השמות, כפי שאתם יודעים, צריכה לאשר שמות לשכונה שלום בן משה, ראש העיר: 

 או למתחם חדש. יש לנו שכונה חדשה שהיא שכונת חורשים, מה שפעם, השכונה שנקראת, 

 לב ישראל. הוועדה דנה, א', בשם של השכונה, ב' בשמות של רחובות. ההליך הזה  אזורהיא ב

 הוא הליך שצריך לעבור את האישור שלכם, הוועדה כבר אישרה את זה. ההצעה של הוועדה 

 ונת נופרים. אגב, זה, היא כבר הופיעה בדרך כזאת או אחרת נופרים. היא לקרוא לשכונה שכ

 הזה יש בריכת חורף, אזורמדוע נופרים? מכיוון שב

 שלולית חורף.בדיון:  ףמשתת

 ויש בה כל מיני צמחים ו... בה כל מיני  היפהפיישלולית חורף שלום בן משה, ראש העיר: 

 צעה שהועלתה ואושרה על ידי ועדת השמות שוטונים ו... אמבות וכדומה. אז קודם כל הה

 שהשכונה תיקרא שכונה נופרים ובהתאם לכך ומשום כך השמות של הרחובות יהיו ממן 

 העניין. פרחי חורף, דברים שקשורים, סליחה, פרחי מים.
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 רעיון טוב.משתתף בדיון: 

 , אשד, דברים שקשורים למים כמו למשל השמות שעלו הם, פלגשלום בן משה, ראש העיר: 

 אפיק, מעין, אגם, נחשון, לוטוס ואדווה. אלה השמות.

 יש ... ראש העין.ביץ, חבר מועצה: נואלכס קפלו

 מה?שלום בן משה, ראש העיר: 

 אני חושב שיש בראש העין ...ביץ, חבר מועצה: נולואלכס קפ

 לא, לא. שלום בן משה, ראש העיר: 

 בגבעת טל, לא?ביץ, חבר מועצה: נואלכס קפלו

 לא, לא, לא. אז זהו. יש לכם איזשהם הסתייגויות, משהו? לום בן משה, ראש העיר:ש

 אנחנו בעד.משתתף בדיון: 

 בבקשה, הלאה.שלום בן משה, ראש העיר: 

 . מעלים את השמות שמוצעים כאן ואושרו על ידי או קייל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 ועדת שמות לאישור. הומלצו, לאישור. שלום?

 בעד. ן משה, ראש העיר: שלום ב

 נגה?בל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 בעד. מ ראש העיר: "מס/בן ציון בית אור, 

 מיכאל?ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 בעד. ראש העיר:  מיכאל מלמד, סגן

 איך יקרא הרחוב הראשי?משתתף בדיון: 

 אה, סליחה. סליחה. דקה.  שלום בן משה, ראש העיר: 

 ין רחוב ראשי.אשתתף בדיון: מ

 דקה, דקה. סליחה, סליחה. הרחוב הראשי, הרחוב הראשי שלום בן משה, ראש העיר: 

 שהומלץ על ידי הוועדה פה אחד יקרא על שם ... הראשון לציון הרב עובדיה יוסף. זה הרחוב 

 שמחבר את יהושע בן נון לתוך השכונה עצמה.

 איך נקרא? משתתף בדיון: 

 )מדברים ביחד(

 רגע, רגע. סליחה. מה אתה אומר?משה, ראש העיר: שלום בן 

 בנוסח, סליחה רגע. משה סיני, חבר מועצה: 
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 , רבותיי, כן, כן. רבותיידקה, דקה. רגע, רגע. שנייה. שלום בן משה, ראש העיר: 

 סליחה, סליחה. דקה. משה. תרשה לי שנייה. צביאלי, סליחה, סליחה. באמת. ועדת השמות, 

 רכבת, רובה, מנציגי התושבים בעיר. יש בה חתך של כל התושבים של העיר. ועדת השמות מו

 מהשכונות הוותיקות, מהחדשות, מכל הפלגים, מכל הזרמים, ואפילו בתוכם יש קבוצות 

 שיכולים, שמזהים את עצמם בלי להתבלבל ובלי אין שום להסתיר כרגע מבחינת הנטייה 

 ם וההצעה הזאת עלתה ואושרה על ידי כולם, פה צוג לכל המפלגות שישלהם הפוליטית. יש י

 אחד, שהרב עובדיה יוסף, הראשון לציון, יקרא על שמו רחוב יותר מכובד ולא איזשהו 

 סימטה קטנה. כן.

 אני רק אבקש לוודא שיש את הסכמת המשפחה. עירייה: הש "ד פרומה פורת, יועמ"עו

 יש הסכמה. כן. נבדק. שלום בן משה, ראש העיר: 

 לא הבנתי בנוסח,סיני, חבר מועצה:  משה

 כן.שלום בן משה, ראש העיר: 

 שנייה. בנוסח כתוב שיהיה כתוב בשם הרחוב רק החלק השני, מה משה סיני, חבר מועצה: 

 הכוונה? יהיה כתוב הראשון לציון?

 )מדברים ביחד(

 לא מובן כל כך מה זה אומר.משה סיני, חבר מועצה: 

 ני אסביר, אני אסביר.אשלום בן משה, ראש העיר: 

 )מדברים ביחד(

 דקה. אגב, סליחה. יהיה כתוב הרב עובדיה יוסף. בתחילה, שלום בן משה, ראש העיר: 

 בהתחלה, מכיוון שהתואר שלו כמו שיש תואר של פרופסור שזכה במדעי הכלכלה ויש 

 רמטכ"ל וכולי וכולי אז התואר שלו הוא הראשון לציון. זה התואר שלו.

 יכתב,יאבל צריך שיון: משתתף בד

 אז בתחילת הרחוב,משתתף בדיון: 

 יהיה כתוב, יהיה כתוב.שלום בן משה, ראש העיר: 

 )מדברים ביחד(

 ,רבותיייהיה כתוב הרב עובדיה יוסף. נושא הבא. שלום בן משה, ראש העיר: 

 )מדברים ביחד(
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 אנחנו ממשיכים בהצבעה, חברים. מיכאל?ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 בעד, בעד. ראש העיר:  גןיכאל מלמד, סמ

 אדמוני?ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 בעד.יעקב אדמוני, חבר מועצה: 

 אבטליון איננו. סיגל.ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 בעד.ראש העיר:  גניתסיגל שיינמן, ס

 עומר שכטר?ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 בעד.עומר שכטר, חבר מועצה: 

 רזי?ל העירייה: "נכשלמה שילה, מ

 בעד.רזיאל אחרק, חבר מועצה: 

 עדי?ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 בעד.עדי אביני, חבר מועצה: 

 משה סיני?ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 בעד.משה סיני, חבר מועצה: 

 עומר רצון? ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 בעד.עומר רצון, חבר מועצה: 

 אביבה שקד?: ל העירייה"שלמה שילה, מנכ

 בעד.אביבה שקד, חברת מועצה: 

 אלכס?ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 בעד. ביץ, חבר מועצה:נואלכס קפלו

 חנוך איננו, עוזי איננו. ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ
 
 

 3החלטה מס' 
 : מליאת המועצה מאשרת פה אחד המלצת ועדת שמות בפרוטוקול שבסדר היום 3סעיף 

 :מפורטכ 18/1/17מתאריך 
המלצה לשנות ל"נופרים" כי חורש אין שם ולעומת זאת בקצה המגרש  - שכונת חורשים

 יש שלולית חורף עם צמחי מים ונופרים.
 הרחובות הפנימים יקראו בשמות: פלג, אשד, אפיק, מעיין, אגם, נחשול, לוטוס, אדווה.

בר את רחוב יהושע השכונה תקרא שכונת "נופרים". הרחוב הראשי המח - החלטת הוועדה
 בן נון למרכז השכונה יקרא הרב עובדיה יוסף וירשם בשלט הראשון לציון בין השניים...

 
 ( שלום בן משה, בן ציון בית אור, מיכאל מלמד, יעקב אדמוני, סיגל שיינמן, 12: )בעד

 עומר שכטר, רזיאל אחרק, עדי אביני, משה סיני, עומר רצון, אביבה שקד, אלכס 
 ץ.קפלונובי
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 שאילתה של חבר המועצה משה סיני בנושא: סרט בפייסבוק מה- 23 בפברואר.

 

 הנושא האחרון זה מענה לשאילתה של חבר המועצה משה : שלמה שילה, מנכ"ל העירייה

  3,500סיני בנושא הסרט שהוקרן בפייסבוק. אז נשאלה שאלה לגבי עלות הסרט. העלות היא 

 תו פרונקס. אם החברה הפיקה סרטים נוספים שקל פלוס מע"מ. החברה שהפיקה או

 לעירייה, התשובה היא לא. לא ידוע לנו. יכול להיות שכן.

 לא ידוע, מה זה התשובה לא ידוע. כן או לא?משה סיני, חבר מועצה: 

 בתקופה ...משתתף בדיון: 

 בקדנציה הזו לא.שלום בן משה, ראש העיר: 

 האם בקדנציה שלך,משתתף בדיון: 

 רגע, בקדנציה,משה, ראש העיר: שלום בן 

 אל תתחכמו.משה סיני, חבר מועצה: 

 לא, לא. זאת התשובה. זו לא התחכמות, התשובה היא לא.שלום בן משה, ראש העיר: 

 האם הייתה ועדת רכש, הליך מכרז? התשובה היא כן.  ל העירייה: "שלמה שילה, מנכ

 האם היועצת המשפטית של העירייה  הצעות מחיר והוצאנו הזמנה למציע הזול ביותר. 3היו 

  לדעותהייתה מעורבת בדרך כלשהי בנושא, התשובה היא לא. האם ניתן ביטוי מאוזן 

 השתתפו בסרט. האם היו תושבים שצולמו  ושניאותתושבים? היו פניות לתושבים, אלו 

 וביקשו להסיר את תצלומיהם מהסרט ונענו בשלילה? התשובה היא לא.

 .או קיי ש העיר:שלום בן משה, רא

 )מדברים ביחד(

 ו, רק שנייה. ומומן מתקציב המינהלת. מ ראש העיר: "מס/בן ציון בית אור, 

 .או קייכן, שלום בן משה, ראש העיר: 

 המינהלת.מ ראש העיר: "מס/בן ציון בית אור, 

 המינהלת זה משרד השיכון.שלום בן משה, ראש העיר: 

 לא עירייה, מינהלת.מ ראש העיר: "מס/בן ציון בית אור, 

 משרד השיכון, כן.שלום בן משה, ראש העיר: 

 מותר לי רק לחדד את השאלה אחת,משה סיני, חבר מועצה: 

 כן, בבקשה.שלום בן משה, ראש העיר: 
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 מה שאני רוצה לחדד. משה סיני, חבר מועצה: 

 כן.שלום בן משה, ראש העיר: 

 )מדברים ביחד(

 יש שאלות לגבי, עוד משהו? כן.ליחה. סשלום בן משה, ראש העיר: 

 )מדברים ביחד(

 בבקשה, כן.שלום בן משה, ראש העיר: 

 שקל זה לסרט אחד. השאלה שאני שואל האם  3,500-א', אני, המשה סיני, חבר מועצה: 

 אותה חברה קיבלה סדרה של סרטים.

 לא.שלום בן משה, ראש העיר: 

 ר שני, אני פשוט רוצה להעיר שני דברים. . זה חשוב. ודבאו קיילא. משה סיני, חבר מועצה: 

 אחד, זה בסדר שהעירייה מציגה את הפנים היפות, אין לי שום דבר נגד זה. אבל, אני חושב 

 שיש המון בעיות בשכונות החדשות. יש גם הרבה מאוד תושבים שהם טעונים ויש להם 

 ו, אני אומר מבחינה בעיות, אז קודם כל, קולם לא נשמע. להציג תמונה חד צדדית זה אפיל

 שיווקית, זה לא נכון. צריך, באמת, לעשות איזושהי חשיבה סדורה ולבוא ולומר יכול להיות 

 יש בעיות א', ב', ג', ד' אבל יש גם דברים נוספים שהם חיוביים.

 אולי נשקול, נשקול לעשות סרט נוסף.שלום בן משה, ראש העיר: 

 לבוא ולהציג ...משה סיני, חבר מועצה: 

 נשקול לעשות סרט נוסף. שלום בן משה, ראש העיר: 

 לא, זה בסדר. אתה לא מקשיב מה אני אומר.משה סיני, חבר מועצה: 

 אני מקשיב מצוין, למה לא?שלום בן משה, ראש העיר: 

 )מדברים ביחד(

 אני אומר, אז זה דבר אחד. דבר שני, לגבי התשובה האחרונה שכל משה סיני, חבר מועצה: 

 ם חתמו על המסמך, אלי לפחות פנו כמה תושבים וביקשו, אחרי שהם ראו את המשתתפי

 התוצאה, לא יודע איך ערכו את הסרט הזה, כן? הם ביקשו להסיר את שמם וקיבלו תשובה 

 שלילית בעירייה. אז אני אומר שהיה.

 לא הייתה שום, לא הייתה, אין לנו שום פנייה כזו.לום בן משה, ראש העיר: ש

 יכול להיות שאמרו לך מהפחד.חרק, חבר מועצה: רזיאל א

 לא הייתה שום פנייה.שלום בן משה, ראש העיר: 

 יכול להיות שאמרו לך,רזיאל אחרק, חבר מועצה: 
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 דבר שלישי ודבר אחרון,משה סיני, חבר מועצה: 

 כן.שלום בן משה, ראש העיר: 

 איזה בלגן,חבר'ה, אתם דיברתם. ... הערות, תראו משה סיני, חבר מועצה: 

 דרך אגב, היה גם סרט עם המתלוננים שרז שגיא שיחק מ ראש העיר: "מס/בן ציון בית אור, 

 או משהו. אז יש  10שמה בתפקיד ראשי. היה כזה סרט. זה לא העירייה עשתה, זה עשו ערוץ 

 סרטים כאלה וכאלה.

 פה מדברים על העירייה, בנגה.אביבה שקד, חברת מועצה: 

 בבקשה, בבקשה.אש העיר: שלום בן משה, ר

 יש גם סרטים כאלה. מ ראש העיר: "מס/בן ציון בית אור, 

 ודבר אחרון. להגיד תשובה שהיועצת המשפטית הייתה מעורבת משה סיני, חבר מועצה: 

 בתכנים ... אני רק בא ואומר שתקופה הקרובה, ככל שמתקרבים למועד שיש מגבלות על 

 המשפטית כן תהיה מעורבת בכל סרט שיוצא.סרטים כאלה, אני ממליץ שהיועצת 

 יש להניח,שלום בן משה, ראש העיר: 

 )מדברים ביחד(

 תודה רבה לכם.שלום בן משה, ראש העיר: 
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 דף ריכוז החלטות

 
 1החלטה מס' 

 בקשה של חברי המועצה: עומר רצון, אלכס קפלונוביץ ורזיאל : שבסדר היום 1סעיף 
  באויושוב הנושא ייבדק  –אחרק לדון בפעילות גורמי חוץ בתגבור בבתיה"ס העל יסודי 

 לדיון עם קביעת כללים מחדש בישיבת ההנהלה.

 
 

 2החלטה מס' 
 אישור מינוי לירון שליש כעוזרת סגנית ראש העיר סיגל שיינמן : שבסדר היום 2סעיף 

 במקום בועז צנדרשיקר.
 ת ברוב קולות מינוי לירון שליש כעוזרת סגנית ראש העיר מליאת המועצה מאשר: החלטה

 סיגל שיינמן במקום בועז צנדרשיקר.
 ( שלום בן משה, בן ציון בית אור, מיכאל מלמד, יעקב אדמוני, סיגל שיינמן, 8) בעד:

 עומר שכטר, רזיאל אחרק, עדי אביני.
 ( משה סיני, אביבה שקד.2: )נגד

 קפלונוביץ( עומר רצון, אלכס 2: )יםנמנע

 
 

 3החלטה מס' 
 :כמפורט 18/1/17אישור המלצת ועדת שמות בפרוטוקול מתאריך : שבסדר היום 3סעיף 

המלצה לשנות ל"נופרים" כי חורש אין שם ולעומת זאת בקצה המגרש יש  - שכונת חורשים
 שלולית חורף עם צמחי מים ונופרים.

 ין, אגם, נחשול, לוטוס, אדווה.הרחובות הפנימים יקראו בשמות: פלג, אשד, אפיק, מעי
השכונה תקרא שכונת "נופרים". הרחוב הראשי המחבר את רחוב יהושע  - החלטת הוועדה

 בן נון למרכז השכונה יקרא הרב עובדיה יוסף וירשם בשלט הראשון לציון בין השניים...
 מליאת המועצה מאשרת פה אחד המלצת ועדת שמות בפרוטוקול מתאריך : החלטה
 כמפורט לעיל. 18/1/17

 ( שלום בן משה, בן ציון בית אור, מיכאל מלמד, יעקב אדמוני, סיגל שיינמן, 12: )בעד
 עומר שכטר, רזיאל אחרק, עדי אביני, משה סיני, עומר רצון, אביבה שקד, אלכס 

 קפלונוביץ.

 

 

 

 
 

     ________________                             _______________________________ 
 שלום בן משה                            שלמה שילה                   

 ראש העיר                  מנכ"ל העירייה                 
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